



## Human Dimension Implementation Meeting

Warsaw, Poland. 22 September – 3 October

### Working session 13

#### *Français*

L'intolérance religieuse est un fléau qui peut mener à la guerre. L'apparition de l'Etat Islamique en Syrie et en Irak provoque actuellement une contagion bien au-delà de ses frontières. Au sein même des pays participants de l'OSCE et depuis des années, des organisations musulmanes diffusent une doctrine glorifiant et valorisant le Jihad.

Les organisations promotrices de charia et qui valorisent le concept criminel du jihad, détruisent la cohésion sociale et préparent le terrain pour les chasseurs de Juifs, tels qu'on a pu les voir récemment en France et en Belgique. Elles préparent également le travail des recruteurs de combattants islamiques.

S'ils veulent respecter leurs engagements à lutter contre les crimes de haines et les incitations à la violence les états participants doivent lancer un message clair aux prêcheurs de haine et réprimer leurs activités avec fermeté. Le concept du jihad militaire doit être clairement assimilé au crime contre l'Humanité tel que défini par l'article 7, chapitre 2 du Statut de Rome instituant la Cour Pénale Internationale.

#### **Recommandations aux pays participants de l'OSCE :**

Il est demandé aux pays participants de faire intégrer à leur législation sur la répression des incitations à la haine et à la violence, le délit d'apologie du jihad militaire ou de faits relevant d'actions jihadistes.

Les pays participants doivent de même criminaliser l'exhibition publique du drapeau noir du jihad, du drapeau blanc du califat et de l'Etat islamique en tant qu'incitation à la haine et à la violence.



## English

Religious intolerance can lead to war. The Islamic state's creation in Syria and Iraq causes a contagion effect much farther than its own frontiers. Within OSCE countries, since many years, some Muslim organizations disseminate a doctrine glorifying and praising jihad. Instead of being prosecuted as they normally should be, those organizations are recognized as partners by participating states.

Sharia proponent organizations which glorify the criminal concept of jihad, are destroying social cohesion and are .... which make possible the appearance of Jew hunters as we've experienced in France and Belgium. They also make Islamic fighters recruitment more easy in our countries.

If they really want to uphold their commitments to fight against hate crimes and incitements to violence, participating states have to send a clear message to hate preachers and to firmly repress their activities. Military jihad concept has to be clearly identified as a crime against Humanity as defined by the Statute of Rome, chapter 2, article 7.

### ICLA's recommendations for OSCE participating states :

- Participant states must integrate in their hate crime legislations, new provisions criminalizing any apology of military jihad or of any jihadist's feat of arm.
- Participant states must aswell criminalize any public exhibition of the black flag of jihad, the white caliphate flag and the Islamic state's flag as incitement to hatred and violence.

Those flags have no place in the streets of countries forbidding incitement to violence.

